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Initiativärende - Konsekvensanalys av
besparingarna

Det sparprogram som initierats inom sektorn och som presenterades på
februarinämnden har lett till flera artiklar i tidningarna där enskilda drabbade
brukare inom frivillig och lagbunden verksamhet fått komma till tals om
konsekvenserna för dem till följd av besparingsförslaget. Vi moderater anförde
som skäl till att vi inte kunde delta i beslutet därför att:

1. Vi kan inte se effekterna för dem vi är till för, kommuninvånarna, av
dessa förslag.

2. Det blir ringar på vattnet där effekterna av en neddragning på ett ställe
kan innebära kostnader på ett annat (som tjänstemännen även varnade
för vid dragningen).

3. En del effekter bland förslagen är inte måttsatta så vi inte vet storleken
på besparingen.

Vi har full förståelse för att det är svårt att på kort tid ta fram ett sparprogram.
Men hur konsekvenserna kan slå för de sköraste medborgarna som befinner
sig i kommunens omsorg anser vi att det saknas svar på flera aktuella
frågeställningar som är nödvändiga att förhålla sig till för att människor inte
ska komma i kläm.

Vi föreslår att Arbetsmarknads- och funktionsrättsnämnden
beslutar:

att uppdra till Sektor Välfärd att genomföra en konsekvensanalys innan besparingarna
effektueras med fokus på att redogöra för hur brukarna och kunderna i verksamheten
drabbas,

att konsekvensanalysen ska redovisa hur många kunder och brukare som påverkas
samt hur de drabbas,

att konsekvensanalysen ska redovisa vilka konsekvenser som uppstår i andra delar av
kommunal verksamhet.
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